



仁愛國語宣道會

Ren Ai Mandarin Alliance Church

聚會 Worship: 12125 Yonge St, Richmond Hill, ON L4E 3M4

電話 Telephone: (416) 903-4157

仁愛國語宣道會誠聘帶領牧師

仁愛國語宣道會位於列治文山市北部加拿大新移民聚散地，以國語、英文和兒童事工的有機結合，侍奉國語背景為主的加拿大移民及下一代。現誠聘有感動服侍海外華人的牧者，加入忠心的同工團隊，推動教會的異象與發展。

一、職責

- 1) 以講道、主日學、查經傳講福音、造就門徒。
- 2) 探訪、關顧、輔導有各類需要的信徒與慕道友。
- 3) 與長議會配合，建立團隊，協調各部門事工。

二、要求

- 1) 侍奉國語群體的呼召與熱心
- 2) 尽心、盡性、盡力委身侍奉
- 3) 良好的神學裝備與經文領受
- 4) 較強的语言交流与表达能力
- 5) 對家庭文化現象的敏銳分析

Leading Pastor in a Mandarin Church

Ren Ai Mandarin Alliance Church is a church in Richmond Hill to serve the immigrants to Canada and their next generation with a harmonious combination of Mandarin ministry, English ministry and Children ministry. The church has an immediate full-time or part-time ministry opportunity of leading Pastor, who will work closely with the dedicated leadership team, to promote the church vision and ministries.

Job Description

- 1) Evangelizing and discipleship in preaching, teaching and fellowship leading
- 2) Visiting, caring, consulting for church members and new friends
- 3) Work with the Elders Board in building up ministry teams and coordinating the ministries

Requirements

- 1) Calling and passion to serve Mandarin congregation
- 2) Commitment to pastoral duty with all heart and all effort
- 3) Qualified seminary training and Biblical enlightenments
- 4) Good communication skills in various situations
- 5) Good understanding in family and culture issues

To apply, please send the resume to Charles Wang: charleswchwu@gmail.com